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在线阅读本书

The Magic Tree House series has become a staple for inspiring kids to read. Christmas
in Camelot is a very special Magic Tree House book. Here, author Mary Pope Osborne
uses the literary skills for which she’s known to create a longer, more in-depth story
featuring the characters kids have come to love. The result is magical: a fast-paced but
detailed, easy-to-read story. Jack and Annie go on a quest to save Camelot, a quest
that will prove to a beleaguered King Arthur that children and imagination really can
make a difference.
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评论

故事情节很有趣，读起来不枯燥，有种纳尼亚传奇的感觉，适合小学高年级孩子阅读。
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-----------------------------
Stories about Author and the knights.

-----------------------------
MerlinMissions1.这系列内容加长难度稍长一点。“Imaginary stories about the
adventures of King Arthur were first told in Wales and Ireland. These stories are called
Celtic myths. ”“The cloak that makes one invisible was considered to be one of
‘theThirteen Treasures of
Britain’”难怪罗琳也写了这个物件儿。看过童话镇对亚瑟王圆桌骑士梅林稍微有了解
。发现亚瑟王这角色不论在看的影视剧里还是书里都不是一讨好的角色。自己选的书得
读完继续这个系列，不一定能坚持完。

-----------------------------
Can Jack and Annie save the three knights Sir Lancelot, Sir Percival, Sir Galahad and
get the water of memory and imagination?

-----------------------------
不请自来众人迷惑，圣诞骑士闯殿传信，隐形斗篷智过铁门，救迷舞三骑偶得宝，终得
圣水圣诞归来，圣诞骑士神鹿梅林。

-----------------------------
罗湖书城二楼

-----------------------------
开始有哈利波特的神幻色彩。里面的隐形斗篷，白色麋鹿其实在英国文学和传说中有着
深远的历史。

-----------------------------
隐形斗篷是真的吗。。

-----------------------------
每天看书29_420L

-----------------------------
适合国内高中生的儿童读物。太长啦，有点没耐心。但是质量好多了。
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